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Betreft: voetbalveld/korfbalveld SCMH. 

 

 

Geacht College en Raadsleden, 

 

In de vorige raadsperiode zijn de buitensportverenigingen van toen de gemeente Veghel 

gekort op de subsidies, dit n.a.v. bezuinigingen die werden doorgevoerd. 

Enkele voetbalverenigingen hebben toen ook een voetbalveld in moeten leveren. 

Voetbalvereniging SCMH in Mariaheide ook. 

De korfbalvereniging SCMH, die ook op sportpark Spoorzicht in Mariaheide hun sport 

beoefent, moest ook een veld inleveren. 

 

In goed overleg tussen beide verenigingen is toen besloten dat de korfbalvereniging hun veld 

zou leggen op de helft van voetbalveld 3 omdat daar verlichting aanwezig is.  

We gingen er van uit dat voetbalwedstrijden die verlichting nodig hebben, toch nog wel 

gespeeld zouden kunnen worden op veld 3. 

Bovendien gebruikt korfbalclub maar half veld dus de andere helft wordt wel niet 

sporttechnisch onderhouden, maar er kan door de jeugd wel op getraind worden.  

Dit is hard nodig omdat één verlicht trainingsveld niet voldoende is voor de hele 

voetbalvereniging.  

 

Maar we kwamen er achter dat dit in de praktijk zo niet werkt: het korfbalveld (ongeveer een 

half voetbalveld) wordt nu tweemaal zo intensief op dezelfde plekken bespeeld (korfbalclub 

heeft ook een veld in moeten leveren) zodat na een paar maanden het korfbalveld al 

“gerestaureerd” moest worden, met als gevolg dat er niet op gekorfbald kon worden en zeker 

niet op gevoetbald mocht worden. 

 

Dus toen de dagen korter werden, kwam met name het zaterdagvoetbalteam er al snel achter 

dat veld 3 inleveren geen goede beslissing was: dit team moest steeds uitwijken naar 

verenigingen waar wel een verlicht veld was waarop gevoetbald mocht worden, en dat viel 

niet in goede aarde.  

Het is zelfs zo dat het zaterdagteam zichzelf gaat opheffen als ze thuis niet meer op een 

verlicht veld kunnen spelen.  

En de trainingen en wedstrijden van de jeugd komen ook in gevaar omdat, zoals al gezegd, 

het trainingsveld alleen niet voldoende plek biedt. Het bestuur van de voetbalvereniging vindt 

dit zeer betreurenswaardig. 

Daar komt nog bij dat er m.i.v. 2017-2018 nieuwe pupillenwedstrijdvormen door de KNVB 

zijn vastgesteld, waardoor er meer veldjes en materialen nodig zijn om te kunnen trainen c.q. 

voetballen.  

Weet het College al welke normering qua velden het NOC-NSF hiervoor gaat hanteren?  
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Dus is de voetbalvereniging weer met de korfbalvereniging rond de tafel gaan zitten om een 

oplossing te zoeken. 

De korfbalvereniging wil wel van veld ruilen en hun veld aanleggen op voetbalveld 2 als daar 

verlichting wordt geplaatst. 

De verlichting van veld 3 is eigendom van de voetbalvereniging; deze kan niet verplaatst 

worden want dan ontstaan dezelfde problemen als hiervoor omschreven. 

En een team opheffen omdat de vereniging de eigen verlichting niet kan gebruiken, is 

natuurlijk uit den boze. 

 

Daarom verzoeken de voetbalvereniging en de korfbalvereniging de gemeente Meierijstad om 

de achterste helft van veld 2 geschikt te maken voor de korfbalclub en daar verlichting voor 

de korfbalclub te plaatsen zodat de voetbalvereniging weer gebruik kan maken van heel  

veld 3. 

 

Indien u dit wenst, zijn wij graag bereid om e.e.a. mondeling toe te lichten. 

 

In afwachting van een antwoord uwerzijds verblijven wij, 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

 

 

 

 

 

Namens v.v. SCMH:      Namens k.v. SCMH: 

Bert van den Broek,      Henk van den Brand, 

Voorzitter         Voorzitter 

p.a. Struikhei 16, 

5464 VW Mariaheide 

 

 

p.s. post sturen naar voetbalvereniging. 


